
Stanje inventivne dejavnosti
v naši občini

Anketa prihaja drugič
Kdo danes ne govori o inventivni dejav-

nosti? A težko je karkoli narediti, če sploh
ne vemo, kje smo in kam smo usmerjeni.
Mnoge organizacije združenega dela že imajo
svoje razvojne službe in so dosegle do]očene
rezultate, vendar o tem premalo vemo. Ker
pa sta povezava in obveščenost osnova za
kakršnokoli delo v prihodnje. je naša občin-
ska raziskovalna skupnost te dni razposlala
ankete o inventivni dejavnosti v ozdih v ob-
čini Ljubljana-Šiška. Anketa zajema celotno
združeno delo s področja gospodarstva naše
občine.

Podobno akcijo je naša raziskovalna skup-
nost vodila že pred 5 leti, vendar je takrat
le delno uspela. Mnoge delovne organizacije
niso odgovorile, predvsem zato, ker vpra-
šalnik ni bil naslovljen osebno, ampak na
celotno delovno organizacijo, Tokrat ga je
ORS naslovila na individualne poslovodne
organe. Skupaj pa naj bi na anketo odgovar-
jali ljudje iz kadrovske, razvojne, finančne
in tehnološke službe.

Anketa skuša zajeti precej široko pod-
ročje gospodarjenja. Seveda predvsem tisto,
ki je rezultat inventivne dejavnosti ali je z
njo v kakšni zvezi. Vprašanja zajemajo se-
dem področij gospodarjenja v DO: predsta-
vitev OZD, množična inventivna dejavnost,
neposredna menjava dela na področju raz-
iskovalne dejavnosti, posredna menjava na
tem področju, izobrazbena struktura zaposle-
nih, uporaba tujega znanja in poslovna
uspešnost. Anketa naj bi ugotovila, kako ia
koliko si združeno delo prizadeva za boljše
gospodarjenje pri že uveljavljenih izdelkih
in kako si prizadeva ter koliko uspeva pri
osvajanju novih, boljših izdelkov, ki temelji-
jo na znanju.

Izdelava ankete je zahtevala precej časa
in spretnosti. Narejena je tako rekoč na novo
in se oblikovalci pri sestavi niso imeli po
kom zgledovati. Prav zato bo morda kdo na-
šel v njej kakšno pomanjkljivost, a pravilno
izpolnjena bo vsekakor dosegla svoj namen.
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